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Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH:  

1. „Zbog čega je pregovarački tim Bosne i Hercegovine dopustio samo dva granična 

prijelaza prema Republici Hrvatskoj nakon njezinog ulaska u EU? 

2. Kakve će to posljedice imati za izvoznike - gospodarstvo Bosne i Hercegovine?“ 

 

Pitanje postavljeno Upravi BiH za zaštitu zdravlja bilja: „Zabrinjavajuće je stanje brojnosti 

peludnih zrna ambrozije u zraku u vremenu polinacije ove opasne korovske alergijske biljke 

na našim prostorima. Danas je to najrašireniji korov u mnogim zemljama Europe, kako kod 

nas tako i u Hrvatskoj, Sloveniji, Srbiji, Austriji, Mađarskoj. To je rezultat nepravovremenog i 

neadekvatnog suzbijanja ove invazivne korovske vrste, koja izaziva alergijske reakcije na 

dišnim putovima i drugim organima. Najviše se javlja na poljoprivrednim zemljštima, uz 

rubove cesta, u obradivim vrtovima i na drugim površinama. Vlada Federacije BiH je u 

kolovozu 2009. godine donijela Odluku o mjerama za sprečavanje širenja i uništavanja 

ambrozije, objavljenu u Službenim novinama Federacije BiH, broj 51/09. Za RS nemam 

informacija. 

 Pitanje glasi: Što je učinjeno i što se čini na razini BiH u vezi s ovim problemom?“ 
 


